



Referat for bestyrelsesmøde d. 17.12.2024

Til stede:

Peter Sandgaard, Karsten Bank Petersen, Jimmy Holm, Morten Agerbæk, Jens Bønnelycke Vestergaard, Torben Bjerre, Morten Kristensen, Jette Juhl Christensen.

Fraværende:

Referent: **Jette Juhl Christensen**

1. Godkendelse af referat fra sidste møde d. 28.11.2024 *Referatet blev godkendt*

- a. Fastlæggelse af bestyrelsesmødedatoer

Hermed nye mødedatoer

Bestyrelsesmøder:

- 16.01.2025
- 26.02.2025
- 27.03.2025
- 10.04.2025
- 12.05.2025
- 18.06.2025
- 25.08.2025
- 22.09.2025
- 09.10.2025

Arrangementer:

- 31.01.2025 *Frivilligfest*
- 05.04.2025 *Klargøringsdag*
- (06.04.2025 *Nordfalcken 3 dåb*)
- 26.04.2025 *Standerskifte*
- 25.10.2025 *Standerskifte*
- 11.11.2025 *Generalforsamling*
- 06.12.2025 *Julefrokost*

2. Andre emner til agendaen?

Kort intro af og velkommen til Torben Bjerre i bestyrelsen

Frivilligfest d. 31.1.25. gennemføres. Tovholdere Peter, Jens, Karsten og Jette.

Torben Bjerre vil sige et par positive ord til de frivillige.

3. Hovedtemaer

a. Konsolidering af udvalg

Snak om diverse udvalg og muligheden for at skrive navne ned så man ved hvem der er hvor. Længere diskussion om fastholdelse af medlemmer.

b. Planlægning af events i 2025

Datoer skrives ind på hjemmesiden – Husk at give besked til marinaen om større arrangementer.

Klargøringsdag fastlægges til d. 5.4.25. Peter og Morten K. tager teten.

b.i. Kredsmødet 15.01.2025

Flere meldte sig til at hjælpe med dette, Peter er tovholder.

c. Forslag om at vi diskuterer medlemsadministration og lader det overgå helt til Lone så kassereren kan tage sig af andre ting. Det er vigtigt at vi gør det nu ved introduktionen af Klubmodul, så det kommer godt fra land.

Længere diskussion om dette emne – igen – Optiafdelingen, Morten A har ikke tillid til at der kommer system/orden i administrationen. Han beder derfor om at revisor Lone kan overtage dette helt. Kassereren lover at bringe orden i diverse punkter inden næste møde d. 16.1.25.

4. Formand – Peter 10 min

a. Hvor kommer vi fra? Hvor er vi? Hvor skal vi hen?

Peter ønsker at der tales/planlægges lidt mere om fremtiden i klubben.

Derfor vil næste møde d. 26.2.25 handle om dette emne. Tema som ovenfor.

b. Peter Brøgger fotos til print og deko af vægge

Vi besluttede at sige ja til at købe 4 billeder til ophæng i det "store" klubhus.

Vi vælger at lade det store billede blive og dermed skal vi ikke have nyt lærred. Peter og Jette vælger de 4 billeder og bestiller.

5. Briefing fra tværgående udvalg – 10

a. Sponsor – Morten K

Ingen kommentarer

- b. Teknik (hvis noget)

Kort snak om vedligehold af RIBS. Der er møde med Tornado, Ole og Peter i næste uge.

6. Optimist/Ungdom – Morten A – 5 min

- a. Status allerede diskuteret

7. Storjoller – Jimmy Holm – 5 min

Positiv nyhed, Contender sejlere har spurgt om de kan holde stævne i Egå til sommer. Måske er det på samme tidspunkt som J/70 stævnet i september. Diskussion om dette. Jimmy og Jens finder ud af dette

Snak om støtte til elitesejlere fra Egå i sejlsportscenteret. Vi er enige om at arbejde henimod fremover at kunne støtte de sejlere der har mulighed for at sejle der og forhåbentlig bliver det med virkning fra sæson 25/26.

8. Sejlerskolen – Torben Bjerre – 5 min

- a. *Denne vinter er der tilmeldt meget få. Der arbejdes på højtryk for at få rigtig mange til opstart på den praktiske sejlads til foråret. Der er ønsker om både 1,2 og 3. års elever.*

GP covers har leveret og monteret.

Sponsoratet fra AFI forventes at blive brugt inden årets udgang.

9. Kapsejlads – Karsten – 5 min

- a. *Dejlig nyhed – Mette, dommerbåden forventes alligevel at blive klar til sæsonens kapsejladser.*

Kapsejladskalenderen er snart klar på hjemmesiden.

10. Næstformand / Turudvalg – Jette – 5 min

- a. *3 nye foredrag / undervisning klar i kalenderen. Vil gerne sende mails ud til medlemmerne angående diverse arr. Således at alle ser tilbuddene. Det accepterede bestyrelsen.*

11. Sailing Aarhus – Jens Bønnelycke Vestergaard – 5 min

- a. Gennemgå de reviderede vedtægter for Sailing Aarhus, da de er sat på dagsordenen til næste møde i Sailing Aarhus

Jens bad alle gennemse de reviderede udleverede vedtægter for Sailing Aarhus. Kom med kommentarer til dette senest d. 16.1 da han skal mødes med gruppen d. 17.1

J. Lokdam fra marinaen sidder med til møderne, Jens fortæller at det er et meget positivt samarbejde og der er stor velvilje fra havnens side.

12. Økonomi – Morten K – 5 min

Ingen yderligere kommentarer

13. Nyhedsbrev – Jette

Beder alle om at svare på mail, uanset om der er nyt eller ej – mange tak

14. Husudvalg -

- a. Jette og Karsten har prøvet at strukturere og prioritere opgaverne, så det forhåbentligt bliver lettere at aftale, hvem der gør hvad. Dette vil vi godt præsentere. Vi vil også give et bud på, hvordan vi kommer videre.

Listen blev gennemgået og der blev talt om forskellige løsninger. Vi håber at kunne mødes med den lille flok, der har tilkendegivet at de gerne vil hjælpe, til januar. Vi følger op på dette snarest.

15. Eventuelt – 5 min

- a. RushFiles og skabeloner.

Karsten pointerer hvad der ligger tilgængeligt og med fordel kan bruges på rushfiles

- b. Fadølsanlæg

Jimmy lover at undersøge ang. pris og levering af et nyt fadølsanlæg (ca. 4000,-)

- c. Fjernvarme – Afventer stadig svar fra Aarhus Kommune. Peter forventer det kommer inden jul.
- d. Husk at sende billeder til Karsten, så de kan komme på hjemmesiden
- e. Jette indkøber ” julegaver” til Teknikgruppen og afleverer til dem førstkommande arbejdsdag i det nye år.

16. Næste møde – 16.1.25 *Se øverst de nye datoer*

17. Hovedtema til næste møde:

- a. **Temamøde** Hvor kommer vi fra? Hvor er vi? Hvor skal vi hen? d. 26.2